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 Utdragsbestyrkande 

 
 

Plats och tid Kommunhuset, Storuman 2024-08-20, kl. 8.30-10.15 

      

Beslutande Ulrik Dahlgren (S) ordförande 

 Karin Malmfjord (S) 

 Gunilla Lundgren (S) tjänstgörande ersättare för Malin Svensson (C) 

 Ulf Vidman (M)  

 Daniel Johansson (V)  

     

Övriga Maria Mickelsson kommunsekreterare  

 Peter Persson koncernchef 

 Anton Stenvall teknisk chef, § 70 

 Tim Sehlström mark- och exploateringsingenjör, §§ 72-75 

 Jimmy Lindberg stabschef, §§ 76-77 

 Elin Rutqvist miljö- och samhällsbyggnadschef, § 77  

  

 

 

 

 

 

 

 

Utses att justera Ulf Vidman  

 

Justeringens plats och tid Protokollet justeras digitalt, information om datum för signering finns på  

sista sidan i protokollet.  

 

Underskrifter   

                       

Sekreterare Maria Mickelsson  Paragrafer §§ 59-78 

 

  

Ordförande Ulrik Dahlgren  

 

 

Justerare Ulf Vidman 

 

 Bevis om tillkännagivande om justerat protokoll 

Justeringen har tillkännagivits genom anslag på kommunens anslagstavla. 

 

Organ                                             Kommunstyrelsens arbetsutskott 

 

Sammanträdesdatum                     2024-08-20 

 

Datum då anslaget sätts upp          2024-08-26    Datum då anslaget tas ned    2024-09-17 

 

Förvaringsplats för protokollet      Kommunstyrelsens kansli 

 

 

Underskrift                                      _________________________________________________ 

                                                        Maria Mickelsson  
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KSAU § 59  KS/2023:63 - 101 

 

Motion - Politisk transparens 
 

Hans-Peter Carlsson (L) har 2023-02-02 inlämnat en motion angående poli-

tisk transparens i Storumans kommun.  

 

Hans-Peter Carlsson (L) föreslår  

 

att kommunen skyndsamt ser till att publicera alla av kommunfullmäktige, 

kommunstyrelsen, omsorgsnämnden och fritids-, kultur- och utbildnings-

nämnden fattade beslut samt graden av måluppfyllelse över tid, tydligt,  

lättillgängligt, transparent och samlat. 

 

att kommunen framgent sänder samtliga kommunfullmäktiges sammanträ-

den live på internet. 

 

Kommunfullmäktige beslutade 2023-02-28 § 5 att överlämna motionen till 

kommunstyrelsen för beredning. Ärendet har därefter överlämnats till kon-

cernchefen för tjänsteutlåtande.   

 

Bedömning 

Kommunstyrelsens och nämndernas protokoll med beslut läggs redan ut på 

kommunens hemsida sedan lång tid tillbaka. Årsredovisningen innehåller 

dels på kommunnivå en utvärdering av finansiella mål och verksamhetsmål 

inom kommunallagens begrepp god ekonomisk hushållning. I årsredovis-

ningen finns dessutom en separat måluppfyllelse för kommunstyrelsen och 

varje nämnd. Årsredovisningarna läggs sedan lång tid ut på kommunens 

hemsida. Kommunens hemsida innehåller också en sida benämnd Planer 

och styrdokument. Bedömningen är att förvaltningarna borde lägga ut fler 

aktuella planer och styrdokument löpande. 

 

Kommunfullmäktige behandlade 2024-06-11 62 § ett medborgarförslag om 

att kommunala sammanträden ska sändas digitalt. Kommunfullmäktige be-

slutade att på försök sända fem kommunfullmäktige sammanträden digitalt. 

Därefter ska kommunfullmäktiges presidium utvärdera försöket och rappor-

tera utvärderingen till kommunfullmäktige. 

 

Beredande organs förslag 

Koncernchef Peter Perssons tjänsteutlåtande 2024-06-05. 
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KSAU § 59 – forts.  

 

Arbetsutskottet föreslår 

 

att motionen anses besvarad med hänvisning till koncernchefens bedöm-

ning. 

----- 
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KSAU § 60  KS/2023:489 - 604 

 

Motion - Stärk och förankra demokratin: elevråd som  

remissinstans 
 

Hans-Peter Carlson (L) föreslår i en motion att elevråd som remissinstans 

utreds för att ta fram ett konkret förslag samt att alla nämnder och styrelser 

redovisar hur de arbetar med integrering av barnkonventionen i sin plane-

ring och i sina beslutsprocesser. 

 

Kommunfullmäktige beslutade 2023-06-13 § 71 att överlämna motionen till 

kommunstyrelsen för beredning. Ärendet har därefter överlämnats till kon-

cernchefen för tjänsteutlåtande.  

 

Bedömning 

Elevråd och klassråd finns sedan tidigare inom kommunens utbildningsvä-

sende. Enligt bland annat skollagen ska elever i grundskolan ha inflytande 

över den egna utbildningen. Bedömningen är att det är lämpligt att fritids-, 

kultur- och utbildningsnämnden utreder möjligheterna att elevråden och 

klassråden ges en utökad roll som remissinstans i kommunala ärenden. 

 

Bedömningen är att i arbetet med att implementera barnkonventionen i 

verksamheterna behöver mer rutiner i ärendehanteringen systematiseras för 

att tydliggöra hur hänsyn till barnperspektivet i ärenden och beslut görs. En 

översyn av rutinerna i ärendehanteringen bör även inkludera en systematise-

ring som tydliggör även andra perspektiv i ärenden och beslut såsom till  

exempel jämställdhet och funktionsnedsättning.  

 

Det bedöms lämpligt att styrelserna och nämnderna i sina verksamhets-

planer för 2025 redogör för hur man arbetar med integrering av barnkon-

ventionen.   

 

Beredande organs förslag 

Koncernchef Peter Perssons tjänsteutlåtande 2024-08-05. 

 

Arbetsutskottet föreslår 

 

att motionen därmed bifalls i enlighet med koncernchefens bedömning. 

----- 
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KSAU § 61  KS/2023:297 - 822 

 

Medborgarförslag - Simhall i Hemavan 
 

Ett medborgarförslag har lämnats in 2023-04-20 om att simhallen i  

Hemavan borde omedelbart öppnas upp igen. Förslagsställaren anger att 

eleverna på Skytteanska skolan nu tvingas åka ned till Storuman, vilket är 

13 mil bara för att lära sig simma. Förslagsställaren anger vidare att många 

lokalbor också skulle   tycka om att det finns en simhall där de kan ha något 

att göra på fritiden. 

 

Kommunfullmäktige beslutade 2023-06-13 § 71 att överlämna medborgar-

förslaget till kommunstyrelsen för handläggning och beslut. Ärendet har 

därefter överlämnats till koncernchefen för tjänsteutlåtande.  

 

Bedömning 

Simhallen i Hemavan ägs inte av Storumans kommun. Nuvarande ägare har 

haft simhallen stängd sedan början på 2020 beroende på ett omfattande re-

noveringsbehov för att få den i sådant skick att den åter kan användas. 

 

Utredningar har gjorts om att ingå nytt tjänsteköpsavtal med ägaren av sim-

hallen efter renovering men även förvärv av simhallen och egen kommunal 

drift av simhallen i Hemavan. Bedömningen är att det under nuvarande fi-

nansiella planeringsperiod 2024-2027 inte finns ekonomiskt utrymme att fi-

nansiera driften av en simhall i Hemavan eller Tärnaby.  

 

Om de ekonomiska förutsättningarna i framtiden medger det och att simhal-

len är politiskt prioriterad, kan frågan om simhall i Hemavan eller Tärnaby 

prövas på nytt.   

 

Beredande organs förslag 

Koncernchef Peter Perssons tjänsteutlåtande 2024-08-06. 

 

Arbetsutskottet föreslår 

 

att medborgarförslaget avslås med hänvisning till koncernchefens bedöm-

ning. 

----- 
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KSAU § 62  KS/2023:837 - 822 

 

Medborgarförslag - Badhus i Hemavan 
 

Ett medborgarförslag har lämnats in 2023-11-21 om att kommunen ska 

bygga ett badhus i Hemavan. Förslagsställaren anger att badhuset behövs 

för att kunna simma på idrotten och slippa åka till Storuman en hel dag för 

att klara simningen. Som en följd av att det går åt en hel dag så missas 

andra lektioner och det stressar eleverna. Förslagsställaren anger vidare att 

det inte finns så mycket att göra på fritiden. 

 

Kommunfullmäktige beslutade 2024-02-27 § 2 att överlämna medborgar-

förslaget till kommunstyrelsen för beredning. Ärendet har därefter överläm-

nats till koncernchefen för tjänsteutlåtande. 

 

Bedömning 

Utredningar har gjorts om att ingå nytt tjänsteköpsavtal med ägaren av bad-

huset i Hemavan efter renovering men även förvärv av badhuset och egen 

kommunal drift av badhuset i Hemavan. Utredning har även gjorts om att 

bygga ett nytt badhus i Tärnaby. Bedömningen är att under nuvarande  

finansiella planeringsperiod 2024-2027 finns det inte ekonomiskt utrymme 

att finansiera driften av ett badhus i Hemavan eller Tärnaby.  

 

Om de ekonomiska förutsättningarna i framtiden medger det och att badhu-

set är politiskt prioriterad, kan frågan om badhus i Hemavan eller Tärnaby 

prövas på nytt.   

 

Beredande organs förslag 

Koncernchef Peter Perssons tjänsteutlåtande 2024-08-06.  

 

Arbetsutskottet föreslår 

 

att medborgarförslaget avslås med hänvisning till koncernchefens bedöm-

ning. 

----- 
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KSAU § 63  KS/2023:727 - 315 

 

Medborgarförslag - Parkeringen vid sjukstugan i Storuman 
 

Ett medborgarförslag har lämnats in 2023-10-10 där förslagsställaren före-

slår att parkeringsmöjligheterna vid sjukstugan i Storuman förbättras.  

 

Förslagsställaren uppger att skärmtaket vid sjukstugan är illa placerat med 

tanke på in- och utfart från parkeringen och att möjlighet till motorvärmar-

funktion också är begränsad vid de platserna. Det finns även få besöks-

parkeringar vilket leder till trängsel vid ingången till sjukstugan. Vid  

Vilhelmina sjukstuga hyr personalen inte en specifik stolpe utan en parke-

ring med eller utan ström (den utan ström är gratis). Om det systemet inför-

des skulle man kunna ta bort en del av personalparkeringarna, bygga ett nytt 

skärmtak för hemsjukvårdens personal längst bort vid cykelvägen mot  

hotellet och även passa på att se över uppförande av laddstolpar.  

 

Kommunfullmäktige beslutade 2023-11-21 § 113 att överlämna medborgar-

förslaget till kommunstyrelsen för handläggning och beslut. Ärendet har 

därefter överlämnats till vägingenjören för tjänsteutlåtande.  

 

Bedömning 

Frågan bedöms avse en verksamhetsförbättring och bör istället tas upp in-

ternt med ansvariga chefer. 

 

Beredande organs förslag 

Vägingenjör Karolina Ivebo Lantz tjänsteutlåtande 2024-08-07. 

 

Arbetsutskottet föreslår 

 

att medborgarförslaget avslås med hänvisning till vägingenjörens bedöm-

ning. 

----- 
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KSAU § 64  KS/2024:4 - 512 

 

Medborgarförslag - Överfart vid Storhälla 
 

Ett medborgarförslag har lämnats in 2024-01-06 angående överfart vid 

Storhälla. Förslagsställaren skriver att skoterleden över E12/E45 är en ris-

kabel överfart idag och föreslår därför att det anläggs någon form av 

trumma, bro eller dylikt över vägen där skoteråkare, skidåkare, gående m.fl. 

kan ta sig över utan risk. 

 

Kommunfullmäktige beslutade 2024-02-27 § 2 att överlämna medborgar-

förslaget till kommunstyrelsen för handläggning och beslut. Ärendet har 

därefter överlämnats till handläggaren vid tekniska avdelningen för tjänste-

utlåtande.  

 

Bedömning 

E12/E45 är i aktuellt läge ca 8 meter och har en årsmedeldygnstrafik av ca 

3 500 fordon. Högsta tillåtna hastighet är 70 km/tim.  

 

Trafikverket bedömer att ett varningsmärke är nödvändigt för trafik som 

kommer söderifrån i riktning mot Storuman. Anskaffning och uppsättning 

av vägmärket utförs och bekostas av Trafikverket.  

 

Trafikverket anser inte att varningsmärke i motsatt riktning skulle öka tra-

fiksäkerheten eftersom kraven för önskvärd sikt uppfylls, vilket är 170 me-

ter eller mer. 

 

Skoterleden sköts om av Storumans skoterledsklubb som erhåller driftbi-

drag för skötseln. Storumans skoterledsklubb kommer inte ansöka om till-

stånd hos Trafikverket för byggande av trumma eller större bro.  

 

Beredande organs förslag 

Handläggare Anna Edvalls tjänsteutlåtande 2024-06-19.  

 

Arbetsutskottet föreslår 

 

att medborgarförslaget anses besvarat med hänvisning till handläggarens 

bedömning.  

----- 
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KSAU § 65  KS/2024:188 - 845 

 

Medborgarförslag - Förbjud camping vid hängbron/ 

fiskodlingen 
 

Ett medborgarförslag har 2024-03-16 lämnats in om att förbjuda camping 

vid hängbron vid Strandvägen i Storuman. Förslagsställaren uppger att 

markområdet vid hängbron ofta används som camping av fiskare, särskilt 

vintertid, och att detta leder till stor nedskräpning.  

 

Kommunfullmäktige beslutade 2024-04-25 § 48 att överlämna medborgar-

förslaget till kommunstyrelsen för handläggning och beslut. Ärendet har 

därefter överlämnats till översiktsplaneraren för tjänsteutlåtande.  

 

Utredning och bedömning 

Enligt de gällande lokala ordningsföreskrifterna får camping inte ske på of-

fentlig plats. Vad som är offentlig plats regleras i 2§ Ordningslagen. Där 

står att offentlig plats är gator, vägar, torg, parker och andra platser som i 

detaljplan redovisas som allmän plats och som har upplåtits för sitt ända-

mål.  

 

I gällande detaljplan är området vid hängbron planlagt som allmän plats-

mark för park eller plantering. Det är därmed att likställas med offentlig 

plats enligt ordningslagen och därför är det inte tillåtet att campa där. För att 

tydliggöra förbudet bör skyltning ske.  

 

Beredande organs förslag 

Översiktsplanerare Emmy Helmerssons tjänsteutlåtande 2024-05-24. 

 

Arbetsutskottet föreslår 

 

att förbudet tydliggörs genom skyltning  

 

att medborgarförslaget därmed anses besvarat.  

----- 
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KSAU § 66  KS/2024:225 - 841 

 

Medborgarförslag - Bygg ut och förbättra byarna runt om i 

kommunen (för att locka hit nya familjer och turister) 
 

Ett medborgarförslag har lämnats in 2024-03-26 där förslagsställaren före-

slår att kommunen ska göra byarna snyggare för att locka till inflyttning och 

turism. Förslagsvis genom nya hus/stugor, lekparker, marknadsföring och 

någon sorts affär.  

 

Kommunfullmäktige beslutade 2024-04-25 § 48 att överlämna medborgar-

förslaget till kommunstyrelsen för handläggning och beslut. Ärendet har 

därefter överlämnats till stabschefen för tjänsteutlåtande. 

 

Bedömning 

Kommunen har att agera efter kommunallagen och den kommunala kompe-

tensen vilket betyder att kommunen ska göra det den är bra på. En del av 

medborgarförslaget ligger inom det som kommunen har rådighet över me-

dan annat ligger på kommersiella aktörer eller på civilsamhället tillika före-

ningslivet.  

 

Kommunen har sedan ett par år tillbaka ett bygderåd där man under frivil-

liga former samverkar med vissa byar med syfte att höja attraktionskraft 

och göra dem robusta mot samhällskriser. I Storumans kommun finns byg-

demedel att söka för de föreningar som vill ta fram byautvecklingsplaner 

och driva en viss utveckling men det bygger på att man är överens och vill 

driva vissa frågor. Kommunen kan då samverka med dem för att få saker 

och ting att hända. Kommunen kan hjälpa till med marknadsföringen ge-

nom sina kanaler, det kan oftast handla om evenemang och varumärke. Ge-

nom att söka projektmedel kan man exempelvis göra de saker som kommu-

nen inte kan driva. Det kan vara svårt att få till bostadsbyggande med de 

svaga marknadskrafter som finns i området och de belåningsvillkor som 

gäller. Kommunen har en serviceplan och försöker upprätthålla/stödja 

kommersiell service i hela kommunen.  

 

Att starta en affär är ett kommersiellt beslut av ett företag och då är det vik-

tigt med lämpliga lokaler. Det är något som kommunens två fastighetsbolag 

Industri- och logistikcentrum i Storuman AB och Fastighets AB Umluspen 

arbetar med att erbjuda, därtill finns även andra privata alternativ.  

 

Lekparkerna i kommunen upprustades under åren 2016-2019. Äldre farliga 

lekplatser revs och medel satsades på ett antal lekplatser i tätorterna i när-

heten av skolorna och områden med barnfamiljer.  
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KSAU § 66 – forts.  

 

För inflyttning har kommunen även en inflyttningslots anställd med syfte 

att prata med de som kan tänka sig att flytta till kommunen. Sammanfatt-

ningsvis kan inte det offentliga inkräkta på privatägd egendom hursomhelst. 

Dock bedrevs ett projekt för ett antal år sedan med syftet frivillig och upp-

muntrad upprustning av samhället av de skäl förslagsställaren nämner. Fö-

retag och vissa privatpersoner ingick avtal att hjälpa till och lova vissa åt-

gärder på sina fastigheter. Ris röjdes och fasader målades som inte kommu-

nen ägde och kommunen lade ner extra resurser att se över sina fastigheter 

som motprestation.  

 

Beredande organs förslag 

Stabschef Jimmy Lindbergs tjänsteutlåtande 2024-06-03. 

 

Arbetsutskottet föreslår 

 

att medborgarförslaget avslås. 

----- 
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KSAU § 67  KS/2024:226 - 530 

 

Medborgarförslag - Bygg upp byarna i kommunen (mer 

sysselsättning och aktivitetsmöjligheter eller enklare och  

billigare transporter för de unga) 
 

Ett medborgarförslag har lämnats in där förslagsställaren föreslår att byarna 

i kommunen byggs upp, att de rustas med gym, jobbmöjligheter till unga 

under 18 och enklare transportmöjligheter som kanske också är gratis. 

 

Kommunfullmäktige beslutade 2024-04-25 § 48 att överlämna medborgar-

förslaget till kommunstyrelsen för handläggning och beslut. Ärendet har 

därefter överlämnats till stabschefen för tjänsteutlåtande.  

 

Bedömning 

Kommunen bygger eller driver inga allmänna gym i konkurrens med kom-

mersiella aktörer, i den mån kommuner bedriver gymverksamhet är det för 

en specifik undervisning eller räddningstjänst. Det finns dock föreningar 

som söker och beviljas bidrag till gym- och fritidsutrustning. 

 

Kommunen bedriver arbetsmarknadsverksamhet för de som behöver stöd 

för att göra entré eller matchas på arbetsmarknaden, detta görs på Arbete för 

alla (AFA) i Storuman. Därtill samarbetar arbetsmarknadsenheten med ar-

betsgivare i samhället för att förmå de som är aktiva i arbetsmarknadsåtgär-

der att göra introduktion eller återinträde på arbetsmarknaden. Detta genom 

praktik eller särskilda initiativ.  

 

Barsele ligger utmed E12 och medborgare i byn bedöms ha tillgång till linje 

31 som är en av få kollektivtrafiklinjer som finns i kommunen, in till Sto-

ruman finns 9 turer vardagar 07:41-23.06, 3 turer lördagar 10:36-19:06 och 

4 turer söndagar 10:39-23:04. Problemet med kollektivtrafik är att den blir 

väldigt kostsam med det resandeunderlag som finns. I kommunen har dess-

utom inte alla tillgång till kollektivtrafik. Om exempelvis skolkorten för 

skolbarn inte pausades under sommaren kunde de nyttjas endast av de skol-

barn som åker kollektivtrafik till skolan, inte av de som åker särskild skol-

skjuts eller ej uppfyller skolskjutskraven. Det är tack vare kollektivtrafik-

samarbetet i länet väldigt billigt för den ungdom som vill köpa enstaka re-

sor från Barsele, 27 kr eller månadskort med fria resor 545 kr.   

 

Kommunen tillhandahåller sammanfattningsvis denna service men inte lo-

kalt i alla byar då det tyvärr inte möjligt. 
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KSAU § 67 – forts.  

 

Beredande organs förslag 

Stabschef Jimmy Lindbergs tjänsteutlåtande 2024-06-03. 

 

Arbetsutskottet föreslår 

 

att medborgarförslaget avslås. 

----- 
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KSAU § 68  KS/2024:261 - 819 

 

Medborgarförslag - Mötesplats (Speaker's Corner) 
 

Ett medborgarförslag har lämnats in 2024-03-25 där förslagsställaren öns-

kar att kommunen skapar en Mötesplats, Speaker´s Corner (Talhörna) i  

Storuman. Som samlingsplats föreslås torget i Storuman (utomhus) under 

sommarperioden och Aktiviteten (inomhus) under vinterperioden. Öppetti-

der föreslås vara varje lördag kl. 13.00-14.00. Förslagsställaren uppger som 

motivering att Speaker’s Corner skapar en direktkontakt med människor i 

alla åldrar, som motvikt till digitala vägar. Det skapar nya möjligheter för 

politiker att förmedla åsikter och kommunfrågor, ansikte mot ansikte med 

väljarna. Sommarperioden ger detta liv åt torget och alla får komma till tals.  

 

Kommunfullmäktige beslutade 2024-04-25 § 48 att överlämna medborgar-

förslaget till kommunstyrelsen för handläggning och beslut. Ärendet har 

därefter överlämnats till stabschefen för tjänsteutlåtande. 

 

Bedömning 

Speaker’s Corner ha sitt ursprung i ett parlamentsbeslut i Storbritannien där 

man 1872 avsatte en bit av Hyde Park för ändamålet offentliga tal. Där kan 

vem som helst ställa sig på en stol och tala till allmänheten. 

 

Torget i Storuman är en allmän och offentlig plats och omfattas således av 

ordningsföreskrifter. Kommunfullmäktige beslutade den 29 april 2014 om 

kommunens lokala ordningsföreskrifter. Syftet med ordningsreglerna är att 

säkerställa den allmänna ordningen på offentlig plats inom Storumans 

kommun. 

 

I ordningsföreskrifternas 11 § skrivs att Information, reklam, propaganda 

eller andra budskap som riktar sig till personer på offentliga platser, får 

inte ske genom högtalare eller liknande utan tillstånd från polismyndighet-

en.  

 

För användning av offentlig plats som står under kommunens förvaltning 

och område som kommunen jämställt med sådan plats har kommunen rätt 

att ta ut en avgift enligt de grunder som har beslutats av kommunfullmäk-

tige. Dock kan ideella föreningar, privatpersoner och företag, som bedriver 

verksamhet i kommunen, erbjudas tillfällig uthyrning av allmän plats kost-

nadsfritt och anvisas sedan en plats enligt kommunstyrelsens fastställda 

taxor och avgifter. 
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KSAU § 68 – forts.  

 

I Aktiviteten upplåts bokningar idag, där även allmänheten som önskar en 

sammankomst kan hyra en scen. Det finns ingen caféverksamhet där men 

man kan använda det för tillfällig servering om man tar kontakt med kom-

munen.  

 

Kommunen bör inte själv arrangera aktiviteterna utan låta intresserade in-

komma med förfrågningar till tekniska avdelningen som upplåter plats de 

dagar det finns intresse och för dem som uppfyller ställda villkor. 

 

Beredande organs förslag 

Stabschef Jimmy Lindbergs tjänsteutlåtande 2024-06-24. 

 

Arbetsutskottet föreslår 

 

att medborgarförslaget avslås. 

----- 
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KSAU § 69  KS/2024:317 - 107 

 

Revidering av förbundsordning för kommunalförbundet 

Lystkom avseende Åsele kommuns samarbete i Lystkom IT 
 

Åsele kommun har varit medlem i kommunalförbundet Lystkom sedan för-

bundet bildades år 2019. Åsele har hittills deltagit i samarbetet i Lystkom 

kundtjänst men inte i samarbetet Lystkom IT.  

Redan innan förbundet bildades började Åsele kommun förbereda sig för att 

kunna delta även i den gemensamma IT-organisationen. Under hösten 2023 

återupptog Lystkom IT och Åsele IT inventerings- och förberedelsearbetet i 

syfte att Åsele kommun från och med 1 januari 2025 också ska vara med i 

Lystkom IT och överlämna ansvaret för drift av verksamhetssystem och an-

svar för IT-organisation till kommunalförbundet Lystkom.   

Kommunfullmäktige i Åsele har vid sammanträde 2024-05-06 beslutat att 

gå med i Lystkom IT vilket innebär att Lystkoms nuvarande förbundsord-

ning behöver revideras så att Åsele också ingår den gemensamma IT-

organisationen. Det är viktigt att förbundsordningen på ett tydligt sätt be-

skriver vad som överlämnats till Lystkom från de olika medlemskommu-

nerna. Direktionen behöver besluta om förändringarna i förbundsordningen 

så att samtliga medlemskommuner hinner behandla frågan i respektive 

kommunfullmäktige under hösten 2024.   

Direktionen för Lystkoms beslut 2024-04-25 § 16 

Direktionen beslutar att revidera § 2 i Lystkoms förbundsordning enligt föl-

jande: 

Förbundet har följande ansvarsområden: 

Drift av Lyckseles, Storumans och Åseles verksamhetssystem och leverera 

överenskomna paketerade tjänsteleveranser i form av hårdvara och support 

med hjälp av en prissatt tjänstekatalog. NYTT 

-- 

Ansvara för och dimensionera Lycksele, Storumans och Åseles gemen-

samma IT-organisation. För Lycksele, Storuman och Åsele ska IT-

organisationen ta en aktiv del i samverkan kring IT-frågor via regionala 

nätverk. NYTT 

-- 
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KSAU § 69 – forts.  

Åsele kommun och Vilhelmina kommun överlämnar inte arbetsuppgifter i 

gemensam IT-organisation. ÖVERSTRUKEN TEXT TAS BORT 

-- 

Direktionen överlämnar beslutet för fastställande av kommunfullmäktige i 

Lycksele, Storuman, Vilhelmina och Åsele. 

Arbetsutskottet föreslår 

 

att den reviderade förbundsordningen för kommunalförbundet Lystkom 

fastställs.  

----- 
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KSAU § 70  KS/2024:328 - 163 

 

Nödvattenplan för Storumans kommun 
 

Kommunfullmäktige beslutade 2023-11-21 § 144 att bifalla en motion in-

lämnad av Karin Malmfjord (S) om att ta fram en nödvattenplan för  

Storumans kommun.  

 

Ett förslag till nödvattenplan har tagits fram av en arbetsgrupp bestående av 

teknisk chef, va-ingenjör, arbetsledare för vattenförsörjning och säkerhets-

samordnare.   

 

Nödvattenplanen är en övergripande plan för hur kommunen ska hantera 

störningar i dricksvattenproduktionen. Planen ska klargöra olika ansvars-

områden samt arbetsfördelning mellan de inblandade aktörerna. Nödvatten-

planen är en strategi för att hantera olika dricksvattenstörningar såsom 

trycklöst ledningsnät, otjänligt vatten hos konsument och risk för otjänligt 

vatten hos konsument är framarbetad.   

 

Beredande organs förslag 

Teknisk chef Anton Stenvalls tjänsteutlåtande 2024-05-29. 

 

Arbetsutskottet föreslår 

 

att upprättat förslag för nödvattenplan för Storumans kommun antas. 

----- 
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KSAU § 71  KS/2024:504 - 020 

 

Medarbetarenkäten 2024 
 

Medarbetarenkäten samt enkäten hållbart medarbetarengagemang är  

genomförd under våren 2024. Svarsfrekvensen inom hela kommunen är  

84 procent. Av 636 medarbetare har 531 svarat. Svarsfrekvensen inom 

kommunstyrelseförvaltningen är 71 procent. Av 85 medarbetare har 60  

svarat. 

 

Vad gäller medarbetarenkäten har 57 frågor ställts till medarbetarna som  

resultatmässigt sammanställts till ett medarbetarindex. 13 ytterligare frågor 

har ställts till medarbetarna vad gäller kränkande särbehandling, sexuella 

trakasserier samt hot och våld. Ytterligare 7 frågor har ställts om diskrimi-

nering och 11 chefsfrågor har specifikt ställts till chefer. Chefsfrågorna har 

besvarats av 32 chefer. Enkäten är utformad med en skala från 6 till 1, där 1 

är sämst och 6 är bäst. Värdena uttrycker en nöjd medarbetar index (NMI). 

Vad gäller enkäten hållbart medarbetarengagemang så har 9 frågor ställts 

till medarbetarna angående motivation, ledarskap och styrning. Enkäten är 

utformad med en skala från 0 till 100, där 0 är sämst och 100 är bäst. Vär-

dena utrycker ett hållbart medarbetarengagemangindex (HME) 

 

Sammanfattande bedömning av NMI 2024 

 

Utvärdering mot antaget mål 2024 
NMI Utfall 

2024 

Mål 2024 +/- 

Kommunstyrelsen 5,0 Minst 4,8 +  0,2 

*Kommun 4,9 Minst 4,8 +  0,1 

• Kommun = all kommunal verksamhet 

 

Utveckling 2017 – 2024 
NMI Utfall 

2024  

Utfall  

2023 

Utfall 

2022 

Utfall 

2021 

Utfall 

2020 

Utfall  

2019 

Utfall 

2018 

Utfall 

2017 

*KS 5,0 4,8 4,8 4,9 4,9 5,0 5,0 4,7 

*Kommun 4,9 4,8 4,7 4,9 4,8 4,7 4,8 4,8 

• KS = kommunstyrelsen Kommun = all kommunal verksamhet 
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KSAU § 71 – forts.  

 

Sammanfattande bedömning av HME 2024 

 

Utvärdering mot antaget mål 2024 
HME Utfall 

2024 

Mål 2024 +/- 

Kommunstyrelsen 81,2 Minst 80,0 + 1,2 

*Kommun 80,6 Minst 80,0 + 0,4 

• Kommun = all kommunal verksamhet 

 

Utveckling 2017 – 2024 
HME Utfall 

2024 

Utfall 

2023 

Utfall 

2022 

Utfall 

2021 

Utfall 

2020 

Utfall 

2019 

Utfall 

2018 

Utfall 

2017 

*KS 81,2 80,8 81,2 80,2 82,3 81,0 81,8 77,6 

*Kommun 80,6 81,1 80,2 82,8 81,4 80,0 81,3 80,7 

• KS = kommunstyrelsen Kommun = all kommunal verksamhet 

 
Kränkande särbehandling, sexuella trakasserier, hot och våld 

Ett av kommunens arbetsmiljömål i arbetsmiljöpolicyn för kommunen som 

helhet är att om kränkande särbehandling, sexuella trakasserier, hot och 

våld trots allt inträffar ska alla medarbetarna veta vart de ska vända sig och 

känna att de får stöd från sin arbetsgivare.  

 

Utifrån medarbetarenkäten svarar 90,0 procent av kommunstyrelsens med-

arbetare att man vet vart man ska vända sig. Resultatet är 5,2 procenten-

heter bättre än föregående år.  

 

Utifrån medarbetarenkäten svarar 89,1 procent av kommunens medarbetare 

att man vet vart man ska vända sig. Resultatet är 3,0 procentenheter bättre 

än föregående år.   

 

Informationen om vart man ska vända sig ska ges vid arbetsplatsträffar och 

vid introduktion av nya medarbetare. 

 

Beredande organs förslag 

Koncernchef Peter Perssons tjänsteutlåtande 2024-08-05. 

 

Arbetsutskottet föreslår 

 

att kommunstyrelsen noterar informationen och uppföljningen. 

----- 
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KSAU § 72  KS/2024:437 - 253 

 

Ansökan om markförvärv - Laxvik 1:54 m.fl.  

("Sjukstugubacken") 
 

Geranio Property Västerbotten AB har ansökt om att förvärva hela bostads-

området ”Sjukstugubacken”, fastigheten Laxvik 1:54 i Tärnaby. Detta då 

bolaget ser ett väldigt stort intresse i att få vara med att utveckla Tärnaby, 

samt bidra med de planer som finns att utveckla Tärnaby. Bolaget vill för-

värva hela området, alternativt endast villatomterna och i egen regi utveckla 

och sälja. 

 

Bolaget planlägger i dagsläget fastigheten Laxvik 1:22, med planer på cirka 

70 tomter för fritidshus, ski-in/ski-out och andra samarbeten med de närlig-

gande näringsverksamheterna. 

 

Bostadsområdet Sjukstugubacken detaljplanerades 2017 och möjliggör 

byggnationer av enbostads- och flerbostadshus, för att ta höjd för en even-

tuell kommande gruva i Rönnbäcken och ett nytt demens-/äldreboende i 

närheten av Stefansgården. 

 

Området Sjukstugubackens tomter ligger ute för intresseanmälan till och 

med 31 augusti 2024 för att undersöka efterfrågan på tomter i Tärnaby.  

Tidigare i år låg även området ”Nedre Bergsvägen” ute för intresseanmälan.  

 

Bedömning 

Då området planerats för eventuell kommande gruvetablering och nytt  

demens-/äldreboende så bör området fortsatt vara i kommunal ägo.  

 

Det är en fördel att kommunen har ett lager med områden/tomter för för-

säljning till permanentboende.  

 

Beredande organs förslag 

Mark- och exploateringsingenjör Tim Sehlströms tjänsteutlåtande  

2024-07-03. 

 

Arbetsutskottet föreslår 

 

att Geranio Property Västerbotten AB:s ansökan om att förvärva hela eller  

delar av området Laxvik 1:54 m.fl. (”Sjukstugubacken”) avslås.  

----- 
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KSAU § 73  KS/2024:440 - 253 

 

Markförsäljning - Laxnäs 1:104 
 

Geranio Property Västerbotten AB har ansökt om att förvärva fastigheten 

Laxnäs 1:104 i Tärnaby. Avsikten är att bygga ett boende för att därifrån 

driva verksamheten i Tärnaby. Verksamheten består av fastighets-, teknisk 

och ekonomisk förvaltning samt fastighets- och trädgårdsskötsel.  

 

Bolaget planlägger i dagsläget fastigheten Laxvik 1:22, med planer på cirka 

70 tomter för fritidshus, ski-in/ski-out och andra samarbeten med de närlig-

gande näringsverksamheterna.  

 

Fastigheten Laxnäs 1:104 är detaljplanerad för bostäder som kan uppföras i 

två våningar och kvarvarande byggrätt är cirka 850 m2. Laxnäs 1:104 läm-

par sig väl för byggnation av lägenhetshus, såsom det är gjort på grannfas-

tigheten Laxnäs 1:103 (tidigare HSB, Rosgränd). 

 

Kommunen äger andra områden som är planerade för byggnationer av  

lägenhetshus, såsom kyrkstugeområdet och Sjukstugubacken i Tärnaby.  

 

Vid en försäljning kommer krav på byggnation av ett lägenhetshus med  

8–10 lägenheter att ställas, om detta inte efterlevs kommer fastigheten 

återgå till kommunens ägo. Efter uppfört lägenhetshus kommer byggrätt 

finnas kvar för bolaget att fritt disponera.  

 

Beredande organs förslag 

Mark- och exploateringsingenjör Tim Sehlströms tjänsteutlåtande  

2024-07-09. 

 

Arbetsutskottet föreslår 

 

att fastigheten värderas och säljs till Geranio Property Västerbotten AB 

med krav på byggnation av ett lägenhetshus.   

----- 
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KSAU § 74  KS/2024:254 - 261 

 

Arrendeavtal för skidområden, liftar och nedfarter i  

Hemavan - delar av Björkfors 1:5 och Björkfors 1:125 
 

Bakgrund 

Storumans kommun har i dagsläget fyra arrendeavtal upprättade med 

Hemavan Alpint AB (HAAB) för skidområden med liftar och skidnedfarter 

i Hemavan. Dessa avtal är föråldrade då fastigheter och detaljplaner ändrats 

sedan dessa avtal upprättades. Kartorna behöver uppdateras och arrendeav-

gifterna likaså. Dessutom täcker inte avtalen all den mark som idag nyttjas 

av HAAB. Tidigare har cirka 90 hektar arrenderats ut till ett medelpris av 

cirka 285 kr/hektar. Avtalen behöver således göras om för att klargöra vad 

som gäller och vilken mark som arrenderas ut.  

 

Markområdena 

De fyra arrendeavtalen kommer ersätta de gamla arrendeavtalen med mera 

enhetliga arrendeavtal.  

 

Fastigheten Björkfors 1:5, skifte 1 och skifte 4, arrenderas ut i dagsläget 

och avtalen kommer göras om. Det gäller ”Område väster om Gondolliften” 

och ”Centrumbacken” 

 

För ”Område väster om Gondolliften” kommer avtalet uppdateras med en 

ny kartbilaga som täcker HAAB:s kommande planer på att knyta ihop Gon-

dolliften med Västbyns liftsystem. 

 

”Centrumbacken” består i dag av två avtal som inte täcker hela området 

som HAAB idag utnyttjar. Ett nytt arrendeavtal kommer upprättas för att 

täcka behovet av arrenderad mark för HAAB. 

 

För fastigheten Björkfors 1:125 skifte 1 (Område nordöst om Utsiktsvägen 

SP3) delas avtalet upp i två avtal där arrendestället görs om och kartorna till 

varje avtal uppdateras efter det.  

 

Markområdet mellan Utsiktsvägen och vägen upp till restaurang Björk  

undantas från arrendet, så kommunen fritt kan förfoga markområdet. Områ-

det undantas från arrendet då HAAB inte ser något alpint intresse, förutom 

befintliga nedfarter. De befintliga nedfarterna säkras med ett separat arren-

deavtal.  
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KSAU § 74 – forts.  

 

Sammanfattning 

Tekniska avdelningen har fört dialog med HAAB och gjort syn av markom-

rådena under vintern.  

 

Parterna har enats om att ingå fyra arrendeavtal för ovannämnda fastigheter, 

där cirka 123 hektar totalt kommer arrenderas ut till HAAB för deras verk-

samhet med skidanläggningar.  

 

Beredande organs förslag 

Mark- och exploateringsingenjör Tim Sehlströms tjänsteutlåtande  

2024-06-24. 

 

Arbetsutskottet föreslår 

 

att de fyra upprättade arrendeavtalen för skidområden, liftar och nedfarter 

på delar av fastigheterna Björkfors 1:5 samt Björkfors 1:125 godkänns. 

----- 
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KSAU § 75  KS/2024:451 - 261 

 

Arrendeavtal för upplagsplats - Björkfors 1:414 (Remma) 
 

Kommunen har fått förfrågningar om att arrendera ut cirka 6 000 m2 av  

fastigheten Björkfors 1:414 (Remma). 

 

Kommande arrendator AB Nordfrakt avser att på arrendestället bedriva 

verksamhet för upplagsplats för entreprenadfordon med tillhörande redskap, 

vagnar, rastkoja samt mindre tillfälliga upplag av olika fraktioner.  

 

Utmed ovannämnda område finns två andra arrendeavtal tecknade med 

Tärna snöskoterklubb, det ena för endurobana och det andra för motor-

crossbana. Tärna snöskoterklubb har inget att erinra över kommande verk-

samhet.  

 

Arrendetiden är kort ifall att markytan skulle behövas för kommunal verk-

samhet.  

 

Villkor om arrendets skick och städning efter avslutat arrende, ger försäk-

ring om att inget skrotupplag tar form eller efterlämnas.  

 

Då arrendeavgiften är högre än vad delegerad beslutanderätt till tekniska 

avdelningen medger, ska kommunstyrelsen ta beslut i frågan.  

 

Beredande organs förslag 

Mark- och exploateringsingenjör Tim Sehlströms tjänsteutlåtande  

2024-06-24. 

 

Arbetsutskottet föreslår 

 

att upprättat arrendeavtal avseende upplagsplats på fastigheten Björkfors 

1:414 godkänns.  

----- 
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KSAU § 76  KS/2024:338 - 106 

 

Överenskommelse med Giron sámi teáhter 
 

Den samiska teatern Giron sámi teáhter (GST) har fakturerat Storumans 

kommun 100 000 kr avseende frivillig ersättning för år 2022 och 100 000 kr 

för år 2023. Tidigare år har betalning skett retroaktivt men det finns inga 

medel budgeterade för flera år och bokföringen är stängd för föregående år.  

 

Det saknas vid fakturakontroll en överenskommelse om frivillig avtalssam-

verkan med GST där kommunen liksom andra kommuner är medlem och 

betalar medlemsavgift. Översiktligt fungerar teaterns finansiering genom 

statsanslag i huvudsak, biljettförsäljning, medlemsavgifter och eventuella 

frivilliga överenskommelser om ytterligare finansiering. Det bedöms ange-

läget att formalisera samarbetet framgent. 

 

Bakgrunden till den frivilliga finansieringen kommer från dialogmöte 15 

november 2013 där det beslutades om en organisationsförändring där punkt 

tre innefattade: 

 

”Landsting, Regionförbund och kommuner kan ingå avtal med GST och 

därmed bidra ytterligare till finansiering av teatern och ta ansvar för en  

lokal och regional närvaro av samisk scenkonst i Sverige.”. 

 

Det finns idag vid uppföljning endast en kommun som har avtal med GST 

och det är Kiruna kommun där teatern också är placerad. Kiruna kommun 

upplåter lokal och står för lokalkostnader samt en årlig penningsumma.  

 

Stabschefen efterfrågar kommunstyrelsens ställningstagande om kommunen 

ska ingå avtal med GST om frivillig ersättning.  

 

Beredande organs förslag 

Stabschef Jimmy Lindbergs tjänsteutlåtande 2024-05-22. 

 

Arbetsutskottet beslutar 

 

att uppdra till stabschefen ta fram förslag till avtal för behandling vid 

kommunstyrelsens sammanträde den 3 september.  

----- 

 

 



STORUMANS KOMMUN PROTOKOLL 27 (30)  

   

Kommunstyrelsens arbetsutskott 2024-08-20  

 

_________________________________________________________________________________________________________________  

Justering (sign)  Expediering  

 

 

KSAU § 77  KS/2024:386 – 000 

 

Moränkartering av Västerbotten - skyddsåtgärder och för-

djupad undersökning av områden med hög olycksrisk 
 

En stor del av bebyggelsen i vårt samhälle har tillkommit innan noggranna 

överväganden om riskerna för naturolyckor blev vanliga. Myndigheten för 

samhällsskydd och beredskap (MSB) har beställt en moränkartering av  

Statens geotekniska institut (SGI). Huvudstudien har utförts i två etapper. 

Etapp 1a redovisar förutsättningar för slamströmmar och jordskred. Etapp 

1b redovisar översiktliga bedömningar av stabilitetsförhållandena. Etapp 2 

omfattar en detaljerad utredning och eventuellt förslag till åtgärder. Etapp 3 

omfattar dimensionering och genomförande av förstärkningsåtgärder för 

markområden som vid den detaljerade utredningen visat sig ha otillfreds-

ställande stabilitet. Kommuner kan få statliga bidrag för vissa delar av de 

arbeten som utförs i etapp 3. MSB administrerar detta bidrag. Bidragsberät-

tigade delar är framför allt entreprenadkostnader för förstärkningsarbeten. 

 

SGI har 2024-05-22 presenterat etapp 1, det vill säga den färdigställda 

översiktliga utredningen av benägenheten för ras, slamströmmar och ber-

gras i bebyggda områden i länet. Den presenterar var det finns ytterligare 

behov av utredning och kontroll. Den utgör beslutsstöd för länsstyrelse och 

kommun i det riskreducerande arbetet. Sammanställningen visar att  

Storuman är den fjällkommun som har flest problematiska områden som 

kan kräva stabiliseringsåtgärder. 

 

I undersökningen har de undersökt topografi, hydrologi, jord och berg, 

markanvändning, tidigare jordrörelser och eventuella stabiliserande åtgär-

der. Alla platser har bedömts på en skala 1–4 där 1) har ett angeläget utred-

ningsbehov och bör hållas under kontroll, 2) har utredningsbehov och bör 

hållas under kontroll, 3) inget behov men området bör hållas under kontroll 

samt 4) inget behov av ytterligare utredning eller kontroll. 

 

Av 33 områden i Storumans kommun rekommenderas detaljundersökning 

för ett antal slänter och raviner enligt följande:  

 

Område/plats  Antal  Bedömningsklass 

Boxfjäll 1 2 

Hemavan 5 2 

Klippen 3 1 (för ett område) och 2 (för två områden) 

Krokfors  1 2 

Laxnäs 1 2 

Storsandnäset 3 2 
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KSAU § 77 – forts.  

 

Område/plats  Antal  Bedömningsklass 

Tängvattnet 1 2 

Tärnaby 1 2 

Umfors 1 2 

Totalt antal 19 

 

På dessa platser kan det inte uteslutas att jordrörelser kan inträffa som kan 

orsaka skada på bebyggelse och människor. SGI skriver i sin presentation 

att man kontaktat kommunen i samband med karteringen (2022-08-25), en 

vecka efter att ett skred inträffat i Klippen, och informerat kommunen om 

att skyltar bör sättas upp i avrinningsområdet då det är farligt att gå nära  

ravinslänterna och uppehålla sig i ravinen i händelse av kraftig nederbörd 

eller snösmältning. 

 

Kommunens ansvar regleras i Lag (2003:778) om skydd mot olycka, LSO. 

Lagen föreskriver att kommunen ska skydda människor mot naturrisker. 

Kommunens räddningstjänst har tagit fram ett handlingsprogram där de  

risker som kan leda till räddningsinsatser beskrivs (KS/2022:216).  

 

Bedömning 

Vilhelmina kommun drabbades 2013 av ett skred i Tvärån utanför  

Kittelfjäll. Kommunstyrelsen tillsatte en utredning som utfördes av Tyréns 

och som föreslog en åtgärd som var på plats 2019. Åtgärden var en damm 

med en grind vars syfte var att stoppa upp grövre materia av skredet och 

endast släppa igenom vatten och finare material. De sökte och beviljades 

60% stöd av totala entreprenadsumman 6 mnkr från MSB. Utöver investe-

ringen följer ett löpande ansvar att kontrollera och rensa sten ur grinden för 

att funktionen ska bestå. Det kan konstateras att det är förknippat med kost-

nader att tillåta bebyggelse i områden där risk för ras och skred finns. 

 

Rapporten föredrogs för miljö- och samhällsbyggnadsförvaltningschef, mil-

jöinspektör och stabschef efter enskilt sammanträde var den arbetsgruppen 

enade om att Klippen är en prioritet men att även de ”överrinningar”, där 

vattnet tar nya vägar vid höga flöden ovan Hemavan är prioriterade. Be-

dömningar från ansvariga myndigheter är även att nederbördsmängder ökar 

framgent. Extravattnet från klimatförändringar samt nämnda överrinning-

problematik vore önskvärd att motverka och skulle minska de påtalade ris-

kerna. 
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KSAU § 77 – forts.  

 

Värt att notera är att alla förstärkningsåtgärder inte nödvändigtvis behöver 

vara lika omfattande som den i Vilhelmina, man kan även identifiera kost-

nadseffektiva förstärknings- och vattenhanteringsåtgärder som bättre kana-

liserar vattnet och andra som utgör barriärer vid skred. Dock kräver inplace-

ring av en sådan skyddsåtgärd även markåtkomst och tillåtlighet för schakt- 

och vattenverksamhet. 

 

Beredande organs förslag 

Stabschef Jimmy Lindbergs tjänsteutlåtande 2024-06-03. 

 

Arbetsutskottet föreslår 

 

att rasriskområdet kring vattendraget i Klippen skyltas att det är farligt att 

gå nära ravinslänterna och uppehålla sig i ravinen i händelse av kraftig ne-

derbörd eller snösmältning 

 

att utpekat riskklass 1-område i Klippen och utpekade riskklass 2-områden 

Kvarnbäcken och Storbäcken i Hemavan detaljundersöks utifrån stabilitet 

och förslag på åtgärder för varje område redovisas utifrån typ, funktion, 

kondition och underhållsplan. 

----- 
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KSAU § 78  KS/2024:358 - 623 

 

Ansökan om skolskjuts vid växelvis boende 
 

Ansökan har inkommit för elev som har växelvis boende. När vårdnads-

havare ansöker om skolskjuts via kommunens e-tjänst krävs båda vårdnads-

havares signering för att ansökan ska skickas in. Ansökan om skolskjuts för 

eleven inkom brevledes med endast underskrift från vårdnadshavare 2, som 

kortfattat beskriver att vårdnadshavare 1 inte vill signera i e-tjänsten. När 

trafikplaneraren samtalat med vårdnadshavare 2 beskriver denne att rela-

tionen med vårdnadshavare 1 är problematisk. Vårdnadshavare 2 önskar 

därför att trafikplaneraren ska behandla ansökan om skolskjuts, trots att den 

saknar underskrift från vårdnadshavare 1. 

 

Trafikplaneraren har samtalat med kollegor samt en skolskjutsspecialist  

gällande om trafikplaneraren ska hantera ansökan, trots att underskrift sak-

nas. Deras bedömning är att det räcker med underskrift från en vårdnadsha-

vare, bland annat för att just vid växelvis boende kan skolskjuts användas 

som ett ”slagträ” mellan skilda föräldrar. Men det är inte alla som delar 

denna uppfattning.  

 

Trafikplaneraren anser att kommunen ska verka för att barn får möjlighet ta 

del av sina rättigheter, att kommunen ska följa barnkonventionen, och har 

därför valt att gå vidare med ansökan trots att underskrift saknas. Vård-

nadshavare 1 har inte varit delaktig i ansökan om skolskjuts och med beak-

tande av historiken i ärendet har trafikplaneraren valt att inte ta kontakt med 

vårdnadshavare 1 i detta ärende. 

 

Beredande organs förslag 

Koncernchef Peter Perssons tjänsteutlåtande 2024-08-08.  

 

Arbetsutskottet föreslår 

 

att kommunstyrelsen bifaller ansökan om skolskjuts vid växelvis boende. 

----- 

 

 

 

 


